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Samenvatting 

Er gebeurt veel in de regio. Het is wezenlijk dat de gemeentelijke organisatie hier 

goed bij aansluit. Daarom is het noodzakelijk om de formatie tijdelijk uit te breiden. 

 

Wat is de voorgeschiedenis? 

De Randstad is in beweging. Zeker de regio rond Amsterdam groeit en blijft de 

komende jaren stevig groeien. 

De Metropoolregio Amsterdam verwacht te groeien met zo’n 300.000 huishoudens. 

Het aantal toeristen in de stad neemt dermate toe dat deze verleid worden ook de 

regio te bezoeken en de economie zit weer in de lift. Ouder-Amstel zit midden in deze 

groeiende regio. Dat is goed voor de werkgelegenheid en de economie van onze 

gemeente. Het betekent ook dat Ouder-Amstel mee moet om zelf het stuur te blijven 

houden. 

 

Wat is er aan de hand? 

De druk op de randstad wordt steeds groter. Als gemeente in het centrum van die 

randstad betekent dit ook iets voor Ouder-Amstel. Er wordt op alle niveaus gekeken 

naar verdere vormgeving van het wegennet, spoorlijnen, woningbouw, maar ook de 

kantorenmarkt komt weer op gang en de hotelmarkt is bezig. In veel plannen komt 

ook het grondgebied van Ouder-Amstel voor. Het is van groot belang dat Ouder-

Amstel de komende jaren investeert in deze ontwikkelingen. Investeren om zelf te 

kunnen bepalen hoe de vooruitgang zijn weerslag krijgt in de gemeente. Investeren 

om te zorgen dat de aansluiting van onze belangen en die van de regio goed op elkaar 

aansluiten. Investeren om een krachtige gemeente te blijven, die ervoor zorgt dat zijn 

inwoners optimaal kunnen wonen, winkelen en recreëren. 

Om dit mogelijk te maken dient de gemeentelijke organisatie over voldoende 

capaciteit te beschikken. Capaciteit om de aansluiting bij de regio te maken, om de 

bouwopgaven die er zijn te begeleiden. Capaciteit om de plannen van anderen in goed 

banen te leiden. Maar ook capaciteit om te voldoen aan de behoeften die de inwoners 

nu hebben. 

 

Wat gaan we doen? 

Het is noodzakelijk om de formatie uit te breiden. Als gevolg van een groter 

inwonertal zal de organisatie groeien. Het is noodzakelijk hierop vooruit te lopen. 

Daarnaast is het nodig om projectmatig zaken op te pakken om mee te kunnen bij de 

grote bouwopgave. Dit laatste is naar verwachting terug te verdienen. In bijgaande 

notitie is e.e.a. nauwkeurig uitgewerkt. 

Op termijn zal het inwonertal sterk groeien, gezien de plannen tot rond de 24.000 

inwoners. Op dat moment zal de uitkering uit het gemeentefonds ook fundamenteel 

groter zijn, evenals allerlei andere zaken. De uitbreiding wordt dus vanzelf weer 

ingehaald. 
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Welke argumenten en keuzemogelijkheden zijn er? 

Het is niet noodzakelijk om bijvoorbeeld de vernieuwing van de Amstelbrug te 

begeleiden. We kunnen ervoor kiezen niet mee te werken aan d ontwikkeling van De 

Nieuwe Kern, of slechts marginaal te toetsen wat er gebeurt. De metropoolregio 

ontwikkelt zich ook zonder bemoeienis van Ouder-Amstel. Op alle vlakken kan er dus 

voor gekozen worden geen inzet te plegen. Dit heeft echter gevolgen voor de 

bestuurskracht van de gemeente en betekent dat bouwprojecten zonder gemeentelijke 

invloed tot stand komen. 

Bezien is of de huidige formatie in staat is om efficiënter zaken op te pakken en zo een 

deel van de opgave te vervullen. Dit is niet mogelijk. Wel kunnen er andere zaken niet 

uitgevoerd worden. Ook hier kunnen wij echter geen logische alternatieven 

voorschotelen. 

 

Wat hebben we hiervoor nodig? 

Hier is in 2017 rond de €250.00 euro voor nodig. Daarnaast dient de gemeente rond 

de 6 ton te investeren, die als het goed is later is terug te krijgen. Hier zijn wel 

risico´s aan verbonden. In de notitie wordt beschreven waarom wij deze als 

beheersbaar zien. Tevens wordt een principe voorstel gedaan om te gaan werken met 

een “egalisatiereserve projecten”. Hierdoor komen project gerelateerde lasten, die 

door derden (op termijn) worden vergoed, niet ten laste van de exploitatie. 

 

Wie is erbij betrokken en hoe communiceren we? 

Het gaat hier om de interne organisatie. Vanzelfsprekend is voor alle projecten 

communicatie wezenlijk. 

 

Wat is het vervolg? 

Na beschikbaar stellen van het budget zal de invulling van de organisatie vorm 

krijgen. 

 

Burgemeester en wethouders van Ouder-Amstel, 

De secretaris, De burgemeester 

  

L.J. Heijlman M.T.J. Blankers-Kasbergen 
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De raad van de gemeente Ouder-Amstel, 

 

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 1 november 2016, 

nummer 2016/59, 

 

 

BESLUIT: 

1. In te stemmen met bijgaande notitie en de daarin opgenomen uitbreiding 

van de organisatie; 

2. In te stemmen met de uitwerking van het principevoorstel te komen tot een 

egalisatiereserve projecten en de raad de uitwerking voor besluitvorming 

voor te leggen; 

3. De begrotingswijziging op te nemen in de 1e of 2e Nieuwsbrief 2017 en in 

de (meerjaren)begroting 2018. 

 

 

 

Ouder-Amstel, 15 december 2016, 

 

De raad voornoemd, 

 

De raadsgriffier, De voorzitter, 

  

A.A. Swets M.T.J. Blankers-Kasbergen 

 

 


